
Referat fra styremøte i Gjeving vel den 11/11‐10 

Til stede: Anna Brit, Svein Olav, Per, Thomas, Grete 

 

Sak 1; Referat fr forrige møte.                                                                                                                         

Referatet godkjennes med disse kommentarene.  Skogsturen ble avlyst pga været. Vi prøver igjen til 

våren.  Til TV‐aksjonen var det fire bøssebærere. Det var litt lite da en rute ble ganske lang. Det 

foreslås å være fem neste gang.  Svein Olav spinner videre på spørsmål om dansekurs/‐kvelder.   

Sak 2; Status brøyting.                                                                                                                                         

Fakturaer sendes ut nå i november. Ellers blir det jo endringer i påmeldte i forbindelse med kjøp, salg 

og nybygg. Listene oppdateres. En sommergjest ønsker brøyting, og blir bedt om å melde seg inn i 

velet som sommer‐/gjestemedlem. 

Sak 3; Planlegging av åpent møte.                                                                                                                        

Dette arrangementet var 10/11, og det var svært vellykket. Jon Håkon viste bilder og fortalte fra 

seilturen Atlanterhavet rundt med Eidern. Det kom ca 65‐70 stykker. Det ble servert kake og kaffe, og 

det var utlodning.  

Sak 4; Adventskafé.                                                                                                                                                     

Blir arrangert 28/11‐10. Anna Brit tar seg av det, og spør Ellen Abrahamsen om å være med. Per 

Kristiansen spør sin kone om å bidra med litt underholdning (julesanger/allsang). 

Juletrefest 13 januar. Thomas kontakter Frelsesarmeen om de vil komme å spille og synge for oss. 

Juletre ordner vi på neste møte. 

Sak 5; Eventuelt.                                                                                                                                        

Reguleringsplan Dalehei. Saken er nå ute på høring. Noen av Gjeving vel sine kommentarer (brev til 

Asplan Viak den 21.10.08)ser ut til å være ivaretatt.  Thomas skriver en tilbakemelding til 

høringsutkastet. 

Parkeringsskilt.  På styremøte den 26/8‐10 ble det fremmet forslag om å skilte skoleplassen med 

parkering forbudt på sommeren. Dette er innvilget, og skiltet er kommet. Det settes opp til våren. 

 

Gjeving den 14/11‐10                                                                                                                                                 

Grete, sekretær 

 

 

 


